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Dating from antiquity, the doctrine of the Arabic parts, virtually lost to Western
astrological practice since the 17th century, enables the astrologer to investigate the
'inner' meaning of the horoscope and thus go beyond the 'outer' aspects expressed by
the arrangement of the planets, signs, and houses.The long-lasting astrological
doctrine of the Arabic parts provides the most comprehensive interpretation of any
horoscope.
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书中谈及大量阿拉伯点的计算及使用方法，以及它们在实际命盘中的使用，对于学习古
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占的小伙伴们来讲的是必不可少的一本好书
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书评

7天，粗略过了一遍。
书成于1989年，拿到书的那会儿有点不能接受，字体太小，印刷有点糙。继续看下去
也还好。
关于书的内容，我并没有通篇读完。跳过了第一部分。第二部分选看，主要看的是第三
部分。 这本书主要有三大部分构成 1、阿拉伯点相关学说的历史和哲学思路。 我只...  
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